

INNKALLING og SAKLISTE - styremøte i Haugesund SV - 17.06.2025

Dato: 17.06.2025 kl: 20.00-21.40 Sted: Digitalt		
Kommer på møtet: Britt-Mona, Michael, Monica, Marit , Frederik, Jolanta, Sunniva Forfall: Malena,Bjøro Referent: Frederik		
Sak	Innhold	Ansvar
22/25	Referatet godkjennes.	Alle
23/25	Faste oppflg. saker og orienteringer 1) Nytt fra bystyret Gruppemøte avholdt 16.06. Bystyremøte er 18.06 Trine har interpellasjon ifbm byheiene. Lise innlegg om handlingsplan mot vold i nære realasjoner. Thomas planlegger også innlegg. Oppfølging av revisjonsrapport om vold og trulser i skulen. Enighet om at kommunens administrasjon har tatt saka på alvor og innført gode tiltak. Sak om Karmsund hamn IKS. I Karmøy kst ble saka sendt til bake til administrasjonen med ønske om flere vurderinger. Bømlo godkjent. Tysvær godkjent. SV Haugesund (bystyregruppa) tenker også at en trenger flere vurderinger og vil gå for vedtak tilsvarende i Karmøy. Økonomi: tertialrapport behandles 18.06. Dårlige tall, det må spares, og en forventer vanskelige runder med nedskjæringer. Ma sannsynlig at skolestruktur på nytt må disuterast. Konklusjonen er at en må arbeide grundig med økonomi til høsten. 2) Nytt fra fylket a. Fylkesstyret (12. mai) Møte i fylkesstyret av holdt 2. juni. Noen punkter herfra:	Britt Mona

	1) Høstkonferanse 25 oktober. Det er nedsett arbeidsutval som jobber med å planlegge dette. 2) Valgkamp. Etterlyst plan for når materiell kommer. Er sendt ut mal på epost. Det er et ,ål om å ringe medlemmer, og valgkamputvalet i fylket tilbyr hjelp til dette. 3) Ansettelse ifbm med valgkamp . Fredrik Tønnesen er tilsett en mindre stilling. Også bedt om å få engasjert Reidar Sand tilsvarende. Ber om støtte til dette fra SV sentralt. 4) Meldlemsutvikling. Rogaland Sv nå 1078 medlemmer. Hå og Sandnes har vekst siste tiden. 5) Noen medlemmer i Haugesund SV har ikke betalt kontingent, må følges opp. 6)Økonomi i fylkeslaget: Litt bekymring for den økonomiske situasjonen. Ma økning i husleige. Også kontorutgifter mht data, osv. Må også se på om anslag for partiskatt er budsjettert noe høyt. 7)Oppfølging av Landstyremøtet. Enkelte saker eller ønsker fra Rogaland Sv fikk ikke gjennomslag. Diskusjon om dette. 8)Orientering om at Fylkestingsgruppa jobber mye med Kolumbus og kollektivtilbud. 9)Det midlertidige Organisasjonsutvalet hadde møte 11. juni. Nytt møte i september. Utvalet jobber med tenkt på å legge fram eit forslag i haust slik at det kan behandles i neste årsmøte. b. Rep.skap. (10. + 14. mai) Ingen nye møter i rep. Skapet. 3) Status aktivitetskalender Valgkampkickoff: God innsats fra mange personer. Kjempefin kveld med godt politisk innhold. I forkant av kickoff ble det avtalt medlemsringing. Tilbakemelding om at det ble ringt mye og sendt mye	
--	--	--

	sms er. Marit melder om gode samtaler. Folk er litt tilbakeholdne med å delta aktivt. Sommerfest: 18. august er sett som foreløpig dato. Vurdere evt kombinasjon med valgkamp. For eksempel valgkampstand om formiddagen og fest om kvelden. Er diskutert med 3. kandidat Ingrid Vikse. Saka diskuteres videre, kommer tilbake med mer konkrete planer senere. 4) Neste styremøte: Tar sikte på tirsdag 12. august. Fysisk møte på kontoret. En ønsker da felles møte styre og valgkamputvalget.	
24/25	Status på det som ble bestemt sist: • Valgvake- Avtalt noe? <i>Me har gått vekk fra Vangen pling plong. Marit jobber med saka, og kjem tilbake med et forslag.</i> • Bestille inn pins til markeringer av medlemmer fra SV sentralt. <i>Skal markers på nyttårsfest. BM har ansvar for dette.</i> • Avtale med Ørjan om sommerfest <i>Malena avtaler med Ørjan. Se for øvrig kommentar i punkt 7 i sak 24/25 over</i> • Ringe til medlemmer <i>Tas opp på neste møte valgkamputvalg</i>	Marit Britt-Mona
25/25	Evaluering 1. mai: • Besøk: Flott og viktig med besøk fra SV sentralt (Herning). God tale og flott å bi bedre kjent på frokosten. Prøve å spørre litt tidligere neste gang. • Internt frokostarrangement: Fantastisk frokostarrangement. Enighet om at en bør prøve å etablere dette som et fast arrangement. SU bør inviteres neste gang. Etablering av dette bør tas med i årsmelding/årsmøte og neste års aktivitetsplan. • Tog og appeller:	Marit + Alle

	Flott med tog og positivt at det var mye folk i byen. God appell fra Thomas. Innspill om at det burde være flere paroler. Dette bør følges opp neste år, gjerne i samarbeid med SU for å få produsert flere paroler. (innafor de tema som var godkjent på forhånd) • Arrangement Maritim: Positive tilbakemeldinger fra AP om at Sv var med og delte på kostnader med kaka. Forespørsel om å fortsette med dette og også dele på kostnader med blomster. Kommentar om at da må også Rødt være med på spleiselaget, også vurdere om det skal deles mer forholdsmessig etter meldlemsantall. Kommentar om at planlegging og ansvarsfoldeling av praktiske oppgaver med rigging kunne vært organisert bedre. Kommentar om at møteledelsen kunne vært noe tydeligere. Kommentar om at det kunne vært litt mer sang eller andre innslag som skaper god stemning. Kulturelle innslag?	
26/25	VALGKAMP Kort statusrapport fra Michael: Vi har kommet godt i gang nå. Men alle har travle hverdager. Hovedkonklusjonen er at det skal lages oversikt over datoer for stand, og andre valgkamparrangement, der en kan skrive seg opp/melde seg på. Viktig å få dette ut så medlemmer kan informeres, kommentere og gjerne gi tilbakemelding om deltakelse. Michael tar på seg å lage oversikten. Enighet om dette i styret . Ide tatt opp i møtet: Vi har tidligere snakket om en gatefest. Men trenger et innhold. Kanskje få Lysbakken eller Kaski på besøk? Spille inn podcast i Haugesund? Dette må jobbes videre med.	Michael Alle

	Det er kommet valgkampmateriell som står på kontoret. Må gåes igjennom. Vurdere evt behov for flere ting. T skjorter, gensere osv.	Alle
27/25	Partiskatt bystyremedlemmene Partiskatt er vedtatt. Neste godtgjørsele til bystyregruppa er i juli. Styret er enige i at det nå må sendes ut informasjon om hvordan dette skal fungere slik at alt er klart og dette skal virke fra og med juli. Frederik har ansvar for å utarbeide informasjonsskriv. Sendes til Britt-Mona for vurdering før det sendes ut.	Britt-Mona/ Frederik
28/25	Eventuelt: Me treng å få orden på kontoret. Mulighet for å kjøpe inn noen gode skap? Saka ble diskutert i styret, enighet om at Britt-Mona og Frederik får ansvar for å lage en plan, kjøpe skap som trengs, og evt innkalle til dugnad for rydding, bæring, kasting. Pride: Informasjon fra Sunniva. Fint arrangement og god stemning. Godt oppmøte generelt og fra SU, noen fra SV var også med.	Britt-Mona/ Frederik